
Noot 1 (zie blz. 841)

Interpellatievragen van het lid Van
den Brand (GroenLinks) aan de
ministers van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieube-
heer en van Landbouw, Natuur-
beheer en Visserij over het Structuur-
schema Groene Ruimte (SGR).
(Ingezonden 31 oktober 2002)

1
Sinds wanneer bent u op de hoogte
van het niet rechtskrachtig zijn van
het SGR?

2
Waarom heeft u de Kamer hierover
niet ingelicht?

3
Waarom heeft u tot nu toe het gat in
de wetgeving niet gedicht?

4
Wat zijn volgens u de gevolgen van
het niet rechtskrachtig zijn van het
SGR?

5
Welke minister is (eind)verantwoor-
delijk voor het tijdig verlengen van
bestaande PKB’s wanneer deze
aflopen?

6
Waarom heeft u niets gedaan om de
huidige situatie te voorkómen?

7
Deelt u de mening dat er terstond
noodwetgeving van kracht moet
worden?

8
Deelt u de mening dat het zeer
wenselijk is om te komen tot een
moratorium op het verlenen van
beschikkingen door lagere overheden
die strijdig zijn met het SGR?

Noot 2 (zie blz. 851)

Interpellatievragen van het lid
Albayrak (PvdA) aan de ministers
van Justitie en van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
Veiligheidsplan. (Ingezonden
31 oktober 2002)

1
Is de conclusie gerechtvaardigd dat
de dekking van het Veiligheidsplan
niet is verzekerd?

2
Is het correct dat de financiële
gevolgen van het Veiligheidsplan niet
in de begrotingen van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties zijn ingepast?

3
Als het bij vraag 2 gestelde waar is:
welke onderdelen van de begrotin-
gen van Justitie en van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties hebben
dan minder prioriteit? Welke
consequenties heeft dit voor de
inburgering van nieuwkomers,
gezien ook de reeds aangekondigde
korting op het budget met € 26
miljoen?

4
Kan het op dit moment ontbreken
van voldoende financiële dekking
van het Veiligheidsplan betekenen
dat dit mogelijk ten koste kan gaan
van andere begrotingen zoals al is
gesuggereerd door de minister van
Justitie tijdens het begrotings-
onderzoek van Justitie op 30 oktober
2002?

5
In hoeverre is de conclusie uit de
gisteren bekend geworden brief van
de Korpsbeheerders dat met de in
het Veiligheidsplan beschikbaar
gestelde middelen niet de beloofde
4000 extra agenten worden gehaald,
correct?
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